
类肝素（粘多糖）

产品名称 类肝素（粘多糖）

公司名称 湖州瑞达生物制品有限公司

价格 1000.00/公斤

规格参数

公司地址 湖州市毗山西路158号福鹏工业园区

联系电话 0572-2385678 18357259949

产品详情

 

我公司生产、销售类肝素（粘多糖），具有抗凝血、降血脂功能，是生产肠多糖片（冠心舒）的原料药
，也可应用于治疗表皮血栓静脉炎、水肿、冻疮、溃疡等症，可广泛用于软膏制剂，口服保健品、化妆
品等。欢迎海内外广大客户来函来电洽谈联系。联系电话：0572-2385678 QQ：312942483

 

 

our company product and sale the heparin (polysaccharide), It has the anticoagulant, fall hematic fat function, is the
production of intestinal polysaccharide (bolted comfortable) API, also can be used to treat skin thrombosis phlebitis,
edema, chilblain, ulcer disease, etc, and can be widely used in ointment preparation, oral health care products,
cosmetics, etc. Welcome domestic and foreign customers to send messages or take telephone.

 The telephone number: 0572-2385678 QQ: 312942483
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